

Verslag van de hoofdbestuursvergadering van 19 augustus 1986, gehouden in het clubhuis aan de Winkelsteegseweg.

Voorafgaand aan de vergadering werd op informele wijze afscheid genomen van Ton Teunissen.

De vergadering werd bijgewoond door Jan Schöls, Frans van de Heijden, Simon Kersten, Ben Duin, Trudy Peters, Trudy van Hal, Jenny van de Logt en Wim van Grimbergen. Piet van Staveren was afwezig.

#### Opening.

Jan Schöls heet vooral Frans van de Heijden en Wim van Grimbergen welkom als nieuwe bestuurleden. Frans van de Heijden wordt penningmeester, Wim van Grimbergen volgt Jenny van de Logt op als vertegenwoordiger van de korfbal.

#### Notulen.

Het verslag van de ledenvergadering wordt goedgekeurd. Trudy Peters heeft bezwaren tegen de gevolgde procedure van voorbereiding. De vergadering voor de ALV was het bestuur het niet eens met de begroting van de sectie gymnastiek. Er zou daarom voor de ALV nogmaals voorvergaderd worden. Zij vindt dat het hoofdbestuur bij de begrotingsbehandeling niet voor de eerste keer buiten spel is gezet.

Simon antwoordt dat de gang van zaken niet was zoals afgesproken. De gymnastiekbegroting is niet gewijzigd vandaar dat geen extra vergadering is belegd.

Volgens Ben Duin is de begroting bij de sectie een steeds terugkerend onderwerp en wordt maandelijks een nieuwe prognose gemaakt en bijgestuurd.

#### Post

Nota Casa, iemand heeft kennelijk op rekening gekocht (is inmiddels opgelost). Zaalhuur kontrakten, Simon vraagt hiervoor aandacht, antwoord moet nog komen van badminton en korfbal.

Brief met mutaties binnen het korfbal bestuur (is verspreid).

#### Ploegstraat.

In het weekeind van 18 en 19/10 wordt een hoop georganiseerd rond de officiële opening die zal plaatsvinden op zondag 19/10 om 12.00 uur. Zaterdags is er een rommelmarkt, er vinden openbare lessen plaats en er komt een feest. Hiervoor zal mogelijk een tent op het terrein worden geplaatst. Aandacht wordt gevraagd voor de nodige vergunningen.

Simon vraagt aandacht voor de nota van de fa. v.d. Water groot f 23.660,87. Het hoofdbestuur kan deze in elk geval niet betalen.

De hal wordt momenteel gebruikt door een Belgische vereniging voor een trainingsweek, daarna verzorgt Hans van Zetten er zes trainingen. Hopelijk zal van de winter de hal aan de SSGN kunnen worden verhuurd.

#### Klubhuis de Meeuwseacker.

De keet staat er en wordt momenteel verbouwd tot clubhuis.

Feestelijke opening vindt plaats op 13 september.

Han Casteleijn stelt zijn diploma tijdelijk ter beschikking voor de drankvergunning.

#### Financiën.

Frans van de Heijden doet een voorstel meer standaardisatie aan te brengen in de maandelijkse staten van de diverse penningmeesters. De tot nog toe door de secties gemaakte maandstaten verschillen dermate dat van een centrale verwerking geen sprake kan zijn.

Een en ander leidt tot een discussie over de uitleg bij het praatstuk van Ben Duin over dit onderwerp en het gebruik van de begroting.

Het praatstuk is nooit verder behandeld en het is niet voor iedereen duidelijk hoe de inhoud hiervan in de praktijk zou kunnen worden uitgewerkt. De sectie gymnastiek wil met terugwerkende kracht om naar een centrale financiële adm., hierover waren tot nog toe echter geen afspraken gemaakt en er is zelfs nog geen gesprek over geweest met de penningmeester van deze sectie. Frans, Simon en Ria zijn nog niet eens rond met het idee hoe de hoofdbestuur-boekhouding zou kunnen worden uitgevoerd binnen het kader van de bedoelingen van het praatstuk.

Er wordt een afspraak gemaakt voor 3 september, Ben zal dan Frans, Ria en Simon nader informeren hoe zaken als inkomsten, uitgaven, boekhouding, verslaglegging, verantwoordelijkheid e.d. kunnen worden vertaald naar concrete handelingen.

Korfbalveld.

De vorig jaar gemaakte afspraken met de gemeente over de lastenverdeling zijn verre van waterdicht. Voor vier weekeinden in 1985 is een huurnota ontvangen voor een half jaar, voor de nog te ontvangen energienota wordt het ergste gevreesd. Hierover zijn in mei twee brieven geschreven naar de gemeente, beide zijn nog niet beantwoord. Nog meer verontrustend is het dat nu het nieuwe seizoen is ingegaan zonder nieuwe afspraken. Simon zal op zo kort mogelijke termijn een afspraak maken met de gemeente. ( wordt maandag 22 sept. 14.00 uur ).

Het is van groot belang dat de sectie alle gebruiksgegevens zo goed mogelijk vastlegt, zoals gebruikte uren van veld en kleedkamers, energieverbruik, meterstanden enz.

Honkbalveld.

De indruk bestaat dat het veld door de gemeente ook rechtstreeks tevens wordt verhuurd aan een derde vereniging en de bond. Ook hierover is geschreven in mei en eveneens zonder antwoord. Ook dit onderwerp zal op 22 september ter sprake worden gebracht. De sectie wordt verzocht de te bespreken argumenten op papier te zetten.

Rondvraag.

Trudy van Hal vraagt wanneer de kursuskosten van de georganiseerde scheidsrechterkursus zal worden uitbetaald. De penningmeester van de sectie heeft het begrote bedrag hiervan reeds ontvangen door dit bedrag in te houden op een betaling van akkommodatielasten ( giro 17 - 3 - 1986 ). Bedoelde inkomsten, f 1170,-, komt voor op de financiële verantwoording van de maand maart 1986.

Volgende vergadering.

Dinsdag 23 september a.s., 20.00 uur in het klubhuis Winkelsteeg.

ATTENTIE.

Opening klubhuis aan de Meeuwseacker 13 september 1986.

Ontvangen d.d.	Nummer:													
Ter informatie	J5	FH	PS	BD	9	W2	TP	B	TH	H	JL	WS	K	
Ter behandeling														
Concept antwoord aan HB				Antwoord via sectie					( kopie HB )					